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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  POTOK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-17/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-10-2 
Rijeka,  21.01.2010. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 33. SJEDNICE VMO POTOK 
 

33. sjednica VMO Potok održana je 21.01.2010. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Relja Perić, predsjednik VMO 
- Danica Mirković-Vejvoda, zamjenica predsjednika VMO 
- Vladimir Rosić, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO. 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Petra Ivaniš, članica VMO 
- Ivan Mezić, član VMO. 
 
Usvajanje zapisnika s 32. sjednice VMO Potok: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
1. Usvajanje godišnjeg Izvješća o radu Vijeća MO za 2009. godinu. 
2. Analiza potrebe osnivanja gradskih četvrti na području grada Rijeke. 
3. Rasprava o zahtjevima pristiglim izmeñu dvije sjednice. 
4. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
Zaključak: 

• Nakon rasprave jednoglasno je usvojeno Izvješće o radu Vijeća MO Potok za 2009. 
godinu. 

 
AD 2 
 
PGS i Lista za Rijeku podnijeli su amandman na Statut grada Rijeke kojim se traži osnivanje 8 
gradskih četvrti. Odjel za gradsku samoupravu i upravu u suradnji s Odborom za mjesnu 
samoupravu napravio je analizu o potrebi formiranja gradskih četvrti. Temeljem navedenog 
potrebno je pismeno očitovanje svih Vijeća mjesnih odbora. 
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Zaključak: 
• Nakon rasprave donesen je zaključak kojim Vijeće MO Potok prihvaća navedeni 

amandman.  
 
AD 3 
 
Predsjednik VMO g. Relja Perić informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima grañana i dopisima 
primljenim izmeñu dvije sjednice. 
 

Zaključak: 
• Vijeće prihvaća pozitivan odgovor Rijeka Prometa na zahtjev za korigiranje 

prometnog ogledala na križanju ulica J. Završnika i Potok u cilju bolje vidljivosti. 
Takoñer je prihvaćen prijedlog za produljenje obilježenog pješačkog prijelaza do 
samog ulaza u park J. Završnika, kako bi se omogućio nesmetan ulaz, naročito 
majkama s kolicima.   

 
 
AD 4 
 
Nije bilo prijedloga za raspravu. 
 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić Relja Perić 
 
 
 
 

         
                                                  


